

Verslag

Vergadering	Agendacommissie
Gehouden op	3 november 2014
Opgemaakt door	Berry van 't Westeinde
Aanwezig	Burgemeester Rijsdorp (voorzitter) de raadsleden Stijn van den Brekel, Bert Schellekens, Arnoud Strijbis en Johan Swaans en Berry van 't Westeinde (griffier)
Afwezig	Deborah Eikelenboom, Mark van Oosterwijk, Willem Couwenberg, Antoon van Baal

De vergadering van de agendacommissie is terug te beluisteren via
<https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Agendacommissie/2014/3-november/19:30>

1. Opening en vaststelling agenda

De agenda wordt vastgesteld.

2. Verslag van de vergadering van 22 september 2014

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Bespreking conceptagenda's voor de commissies in de week van 17 november 2014

a. Commissie Welzijn (op 25 november)

De heer Swaans geeft aan dat de jaarrekening van BOOG moet ook een (verkorte) balans moet bevatten. Ook de accountantsverklaring ontbreekt. Dan hebben de raadsleden meer om "ja" over te zeggen.

De voorzitter neemt dit mee naar het college. De jaarrekening BOOG blijft op de agenda.

b. Commissie Ruimte

Het raadsvoorstel TV Riel dat met de stukken is meegezonden wordt aan deze agenda toegevoegd.

De heer Strijbis geeft aan de raadsinformatie illegaal grondgebruik graag op de agenda te willen plaatsen.

De agendacommissie stemt hiermee in.

De voorzitter geeft aan dat het college op 11 november over de kermis spreekt. Dat betekent dat het stuk later wordt toegestuurd.

De heer Strijbis is ermee akkoord dat het voorstel over de kermis toch op de agenda wordt gezet. Is het stuk dan wel op tijd bij de gemeenteraad zodat tijdig besluiten genomen worden? Vindt het jammer dat de procedure niet verloopt als afgesproken. Het moet toch geagendeerd worden, om tijdig voor 2015 besluiten te nemen.

De agendacommissie gaat akkoord met het later toesturen van dit voorstel.

De heer Schellekens vraagt naar de status van het agendastuk over de TV Riel.

De voorzitter geeft aan dat dit stuk ter advisering aan de gemeenteraad is.

De heer Swaans vraagt waarom brief ter brandstoftoerisme ter bespreking wordt voorgedragen.

De heer Strijbis geeft aan dat het CDA hierom verzocht heeft in de raadsvergadering van september.

c. Commissie Algemene Zaken

De voorzitter geeft aan dat ook het RIEC (informatie en expertisecentrum) een partner is die veel informatie onderzoekt die voor de gemeente op veiligheidsinformatie relevant is.

Een deel van de informatie heeft mogelijk een vertrouwelijk karakter heeft.

De heer Schellekens heeft wat moeite met vertrouwelijke informatie. Vraagt om aandacht voor de drugsproblematiek: illegale stortingen, en de mogelijkheden om als lokale bestuurder lokale accenten te zetten op het gebied van bijvoorbeeld, hennep, synthetische drugs en OMG's (outlaw motorgangs).

De heer Swaans geeft aan dat de informatieverstrekking niet per se hoeft te worden gedeeld van de VVD. Sommige partijen vragen om meer informatie. Vertrouwelijk is vertrouwelijk.

Vraagt om aandacht op hoofdlijnen bij de nieuwe raadsleden voor de samenwerking met de Belgische politie (grensoverschrijdende samenwerking).

De heer Strijbis is van mening dat veel in het openbaar besproken kan worden. Het is belangrijk om goed over dit onderwerp te spreken, ook omdat er extra geïnvesteed moet worden in dit onderwerp.

Soms kan dat in verband met de context niet in de openbaarheid. Denkt dat het soms goed kan zijn om inzicht te hebben in wat er achter de schermen gebeurt. Het is belangrijk om een beeld te krijgen waarom het als gemeente belangrijk is om geld vrij te maken voor veiligheid.

Wil bij dit onderwerp graag aandacht voor de gevolgen van de nationalisering van de politie op de inzet in onze gemeente en de gevolgen voor o.a. BOA's. Kan er iets worden gezegd over de verschillende samenwerkingsverbanden die er zijn op het gebied van veiligheid? Zoals de Veiligheidsregio, het RIEC, enzovoorts.

De voorzitter geeft aan dat de casu stiek soms kan helpen om te informeren, maar die kan niet in de openbaarheid worden besproken.

Geconcludeerd wordt om dit onderwerp aan het einde van de agenda te plaatsen. Om 20.30 uur begint de behandeling van het openbare gedeelte van het veiligheids gedeelte.

Agendapunt 3. wordt verplaatst naar het laatste stuk van de stukken ter advisering.

Bij het onderwerp intergemeentelijke samenwerking wordt ook een eerste terugkoppeling gegeven vanuit de werkgroep intergemeentelijke samenwerking.

4. Invulling thema-avonden

De heer Strijbis is blij met het voorstel wat er ligt. Geeft aan dat het belangrijk is dat Leystromen bij de thema-avond betrokken is. Ook is gevraagd om de koppeling te leggen met de uitkomsten van de parlementaire enquête.

De voorzitter antwoordt dat het belangrijk is dat Leystromen hierbij betrokken is. Kan niet toezeggen dat zaken geschrapt worden, omdat er ook praktische argumenten zijn om dit onderwerp te bespreken.

De heer Van den Brekel vraagt om halfweg het komende jaar al een avond te plannen rond de transities, samen met de participatieraad. Vindt het ook heel belangrijk dat Leystromen bij de thema-avond over wonen aanwezig is. Want als zij er nu niet bij zijn, moeten zij later nog langskomen.

De burgemeester antwoordt dat het belangrijk is om

De heer Swaans geeft aan dat er straks een goede monitoring moet komen. Vraagt zich af wat een thema-avond over transities dan toevoegt. Vraagt zich af wat we dan gaan doen.

De heer Schellekens geeft aan dat hij de bijeenkomst over het afvalstoffenbeleid een goed voorbeeld voor een thema-avond vond. Dan is een informatieavond over de transities geen goed idee. Het is belangrijk om goed te monitoren. Als er een verdieping nodig is, moeten we daar tijd voor vrij maken.

Het heeft naar zijn mening weinig zin om de thema-avond op 17 november door te laten gaan, als Leystromen niet aanwezig is.

De heer Strijbis geeft aan dat de heer Van den Brekel het signaal afgeeft dat we moeten praten over de transities. Als er naast de monitoring een vorm nodig is om ook op een andere manier te spreken, dan moeten

we daar ruimte voor hebben. We moeten dit scherp in de gaten houden, ook in de agendacommissie. Het moet aansluiten op wat we straks nodig hebben.

De heer Van den Brekel geeft aan dat de thema-avond het ook een vorm kan zijn om groepen van buiten de raad te betrekken. Daar was zijn opmerking op gericht.

De voorzitter concludeert dat het onderwerp Transities niet van de agenda afgaat en dat we het goed in de gaten houden. De raadsleden worden uitgenodigd om over de onderwerpen die geagendeerd moeten worden goed na te denken.

De heer Schellekens vindt de agenda vol worden met een thema-avond in november en begin december nog de bijeenkomst met de accountant.

De heer Swaans geeft aan dat het audit-comite hierop heeft aangedrongen op een bijeenkomst.

Afgesproken wordt dat de griffier peilt of de accountant beschikbaar is voor de thema-avond in januari. Als de accountant dan niet beschikbaar is, of wanneer de thema-avond over wonen niet doorgaat, dan blijft 1 december de afspraak voor de accountant.

De bijeenkomst over integriteit wordt, wanneer de bijeenkomst met de accountant plaatsvindt in januari opgeschoven naar februari.

5. Planning

De voorzitter geeft aan dat de planning moet worden aangevuld met minimabeleid. (Zie raadsinformatie [TKN02 commissie Welzijn](#)).

De agendacommissie neemt kennis van de planning.

6. Rondvraag

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

Het "benen op tafel" deel wordt uitgesteld in verband met de afwezigheid van een aantal leden.

De vergadering wordt gesloten om 20.35 uur

Afspraken	Door	Wanneer	Stand van Zaken
Op 3 november vindt aansluitend aan de vergadering een benen op tafel gesprek plaats over de wijze waarop vergaderd wordt.	agendacommissie	3 november	
Gesprek over de strategische prioriteiten. Daarbij wordt vooraf inzicht gevraagd in oude strategische onderwerpen en hoe deze keuze tot stand is gekomen.	agendacommissie	3 november	